

2012职称英语综合类A词汇选项练习(7) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2012_E8_81_8C_E7_A7_B0_c91_646922.htm

为了帮助广大考生有效备考2012年全国职称英语考试，小编整理了职称英语考试复习资料，希望对您系统掌握2012年职称英语考试的重点内容，顺利通过职称英语考试有所帮助。词汇选项 第1部分：词汇选项 (第1～15题，每题1分，共15分) 下面共有15个句子，每个句子中均有1个词或短语划有底横线，请从每个句子后面所给的4个选项中选择1个与划线部分意义最相近的词或短语。

答案一律涂在答题卡相应的位置上。 1 Have you talked to her lately? A lastly B finally C shortly D recently 2 While we dont agree , we continue to be friends. A Because B Where C Although D Whatever 3 In judging our work you should take into consideration the fact that we have been very busy recently. A thought B account C mind D brain 4 You must shine your shoes. A polish B clear C wash D mend 5 The policeman wrote down all the particulars of the accident A secrets B details C benefits D words 6 Im content with the way the campaign has gone A tied B satisfied C filled D concerned 7 This table is strong and durable. A long-lasting B extensive C far-reaching D eternal 8 He endured agonies before he finally expired A fired B resigned C died D retreated 9 The girl is gazing at herself in the mirror. A staring B laughing C shouting D smiling 10 For urban areas this approach was wholly inadequate. A really B basically C fundamentally D completely 11 Mary has blended the ingredients. A mixed B made C cooked D eaten 12 They agreed to

modify their policy. A clarify B change C define D develop 13 The economy continued to exhibit signs of decline in September. A play B send C show D tell 14 A notably short man , he plays basketball with his staff several times a week. A practically B considerably C remarkably D fairly 15 The dentist has decided to extract her bad tooth. A take out B repair C push in D dig 【参考答案】 01. D 02. C 03. B 04. A 05. B 06. B 07. A 08. C 09. A 10. D 11. A 12. B 13. C 14. C 15. A 相关推荐：#0000ff>2011年职称英语成绩查询专题 #0000ff>职称英语常用语法详解汇总 #0000ff>2012年职称英语考试复习日程安排表 #0000ff>2012年职称英语考试复习教材 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com